
 

Dz-07.0021.3.2017 

Uchwała nr XXX/273/2017 
Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 21 marca 2017 roku 

w sprawie zmian organizacji ruchu w rejonie skrzyżowania ul. Królowej Jadwigi, 

al. Focha oraz ul. Malczewskiego  

Na podstawie § 3 pkt. 3 lit. g uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 

r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 
Mał. z 2014 r. poz. 1843) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje:  

 

 

§ 1. 

Wnioskuje się do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie 

o wprowadzenie na ul. Królowej Jadwigi na odcinku od ul. Hofmana do ul. Przegon po 

stronie parzystej parkowania na chodniku kołami jednego boku pojazdu równolegle do 

krawężnika jezdni. 

 

§ 2. 

Wnioskuje się do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie 

o montaż słupków na chodniku sąsiadującym ze skrzyżowaniem ul. Królowej Jadwigi, 

al. Focha oraz ul. Malczewskiego, celem uniemożliwienia parkowania pojazdów na 

przedmiotowym skrzyżowaniu. 

                                                              

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

    Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 
Uzasadnienie: 

Ad. 1. W związku z bardzo wysokim stopniem wykorzystywania miejsc parkingowych na 

przedmiotowym odcinku ul. Królowej Jadwigi, prowadzącym często do niepozostawiania pieszym 

odpowiedniego – 1,5 metrowego – pasa chodnika, celem wyeliminowania tej sytuacji, Rada Dzielnicy 
zwraca się z ww. wnioskiem. 

Ad. 2. Występujące w godzinach porannych oraz popołudniowych parkowanie pojazdów w miejscach 

niedozwolonych w obrębie skrzyżowania ul. Królowej Jadwigi, al. Focha oraz ul. Malczewskiego, 
związane z bezpośrednim sąsiedztwem szkoły podstawowej (przywożenie i odwożenie dzieci) 

powoduje powstawanie zagrożenia bezpieczeństwa ruchu pieszych oraz samochodów poruszających 

się w przedmiotowym obszarze. Ustawienie słupków uniemożliwiających parkowanie w opisanym 

miejscu – w opinii Rady Dzielnicy – przyczyni się do wyeliminowania tego problemu. 


